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Ja
Nei

Jeg har sett informasjonsvideo om ny skolestruktur

Det er helt klart at vi må gjøre endringer av hensyn til kommuneøkonomien. Men i denne prosessen
må man ikke glemme at det bor folk i bygdene, og det skal det fortsatt gjøre for det om innbyggertallet
mest sannsynlig vil gå ned. Da kan man ikke endre skolestrukturen drastisk, og feks legge ned hele
eller delvis skoler. Jeg foreslår at man beholder Testemann Minne som 1.-10. skole, beholder 1.-7.
ved Stadsbygd og Vanvikan, Oppvekstsenter ved Fevåg/Hasselvika (bhg + 1.-4.trinn, 5.-7.trinn går
ved Åsly), Oppvekstsenter ved Mælan skole (bhg + 1.-7.trinn) og 1.-10. trinn ved Åsly skole. Ved Åsly
skole går utrinnselever fra Vanvikan, Stadsbygd, Fevåg/Hasselvika og Mælan. Dette blir et stort
utrinn som bør lokaliseres feks der videregående i Rissa er nå. Ved en tidligere utredning av
skolestrukturen i Rissa kommune, " Framtidas skole", var det anbefalt å bygge en stor ungdomsskole
i Rissa sentrum. Denne tanken var ikke så dum, det er mange fordeler både for elever og ansatte
med en større ungdomsskole. Både Vanvikan og Stadsbygd skole må ha nye skolebygg. Ved
Staddsbygd bør det bygges ny barneskole ASAP!
Det blir en spennende høst - lykke til til dere som skal jobbe med dette! Ikke la følelsene overstyre
fornuften :-)
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